
Zápis  

ze 7.veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kvasice,  

konaného dne 10.března 2016 v 17.00 – 19.20 hod. v zasedací místnosti OÚ Kvasice  

 
  

1.Zahájení  

  

Starosta obce Lubomír Musil zahájil a řídil celý průběh zasedání. Přivítal občany, členy 

zastupitelstva a konstatoval, že na jednání je přítomno 14 členů zastupitelstva.  

  

P.starosta přečetl program veřejného zasedání a zeptal se přítomných, zda chce někdo 

něco do programu doplnit. P. Berdník navrhl doplnit bod programu č.11: OZV Obce Kvasice 

č.1/2016 o místních poplatcích.  

P.starosta se zeptal, kdo je pro doplnění tohoto bodu do programu: Hlasování:     

PRO – 12, proti – 0, zdržel se – 2  

  

 Bod programu OZV Obce Kvasice č.1/2016 byl zařazen do programu veřejného zasedání.  

  

Program:  

  

1. Zahájení  

2. Kontrola usnesení  

3. Zpráva o činnosti rady obce  

4. Veřejná finanční podpora z rozpočtu Obce Kvasice, včetně vyúčtování r.2015  

5. Rozpočtové opatření Obce Kvasice č.1/2016  

6. Majetek obce - smlouvy  

7. Finanční kontrola ZŠ a MŠ Kvasice 8. Hospodářský výsledek ZŠ a MŠ Kvasice  

9. Nařízení vlády č.352/2015 Sb.  

10. Smlouva o vykonání přezkoumání hospodaření Obce Kvasice  

11. OZV Obce Kvasice č.1/2016 o místních poplatcích  

12. Diskuse  

13. Usnesení  

14. Závěr  

  

Hlasování – program ZO:                               PRO - 14               proti - 0               zdržel se - 0  

  

  

P.starosta navrhl ověřovatele zápisu:    Květoslava Koutňáková a Tomáš Kahaja  

  

Hlasování:                                                        PRO - 14               proti - 0                zdržel se - 0  

  

  

P.starosta navrhl složení návrhové komise:  Mgr.Jiří Machovský,  František Špíšek,   



                                                                               Bc.Filip Klement  

  

  

Hlasování:                                                       PRO  - 14             proti - 0                  zdržel se – 0  

  

Ověřovatelé zápisu:            Květoslava Koutňáková a Tomáš Kahaja  

  

Návrhová komise:               Mgr.Jiří Machovský,  František Špíšek, Bc.Filip Klement  

  

Omluveni:                             MgA.Oldřich Šebestík                              

  

Pořízením zápisu byla určena Marie Horová.  

  

P.starosta přivítal na veřejném zasedání pana Vladimíra Opravila. P. Opravil daroval na 

transfúzním oddělení Kroměřížské nemocnice 50x krev, proto mu pan starosta veřejně 

poděkoval a předal ocenění.  

  

2. Kontrola usnesení  

Místostarosta Zdeněk Zapletal přednesl zprávu o kontrole usnesení z minulého veřejného 

zasedání Zastupitelstva obce Kvasice.  

Dotazy:  nebyly.  

  

3.Zpráva o činnosti rady obce  

Zdeněk Zapletal přečetl zprávu o činnosti rady obce od posledního veřejného zasedání ZO.  

Dotazy: nebyly.  

P.starosta přečetl usnesení:  

78/  ZO bere na vědomí zprávu o činnosti Rady obce Kvasice.  

  

4.Veřejná finanční podpora z rozpočtu Obce Kvasice, včetně vyúčtování r.2015  

Předseda finančního výboru Ing. Ševčík seznámil přítomné se zápisem z kontroly vyúčtování 

veřejné finanční podpory za rok 2015, která proběhla 18.2.2016. Všechna vyúčtování byla 

odevzdána v souladu s Podmínkami poskytování veřejné finanční podpory z obecního 

rozpočtu. V předložených vyúčtováních nebyly nalezeny nedostatky.  

Dotazy: nebyly.  

  

P.starosta přečetl usnesení:  



  

79/ ZO bere na vědomí zprávu o finanční kontrole vyúčtování veřejné finanční podpory za 

rok 2015.  

  

  

P.starosta seznámil členy  ZO s dodatkem č.1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí 

neinvestiční/investiční dotace z rozpočtu obce Kvasice. Dodatek obsahuje informaci o 

povinnosti zaslat 4x za rok informaci (článek, fotodokumentaci) do Kvasických novin o činnosti 

spolku/organizace. Dále vyúčtování musí obsahovat přesnou výši finančních prostředků 

zaslaných Obcí Kvasice.  Pokud to nesplní, poruší pravidla veřejnoprávní smlouvy a dojde k její 

výpovědi.   

Dotazy:   

Ing. Šiška: Do kdy musí být články zaslány? Jakým způsobem se bude dokazovat, že byla 

povinnost splněna?  Jsou spolky, které nevykazují tolik činnosti, aby měly co psát čtyřikrát 

ročně do novin.  

P. starosta odpověděl, že redaktorka Kvasických novin p.Hlavinková zašle s předstihem všem 

spolkům a organizacím, které dotaci obdržely, upozornění, kdy je uzávěrka novin. Pokud 

spolek nebude mít žádnou činnost, bude o tom s předstihem informovat p.starostu nebo 

p.Hlavinkovou a tím nedojde k porušení splnění povinnosti.   

Bc. Klement:  Podle tohoto dodatku stačí napsat čtyři články během týdne a je povinnost 

splněna. Proto navrhl změnu – čtyřikrát ročně před uzávěrkou Kvasických novin.  

Ing.Šiška:  Pokud nesplní tuto podmínku, přijde o celou dotaci?  P.starosta uvedl, že pokud 

poruší spolek nebo organizace dodatek,  dojde k porušení smlouvy a bude to důvodem k 

vrácení celé dotace.  P.Zapletal doplnil, že je to veřejná podpora z rozpočtu obce a 

poskytovatel má právo určit podmínky, za jakých dotaci poskytne. Ing.Šiška navrhl zmírnit 

pravidla tak, aby se podmínka informace o činnosti hodnotila až na konci roku a nebylo to v 

rámci smlouvy.    

   

Členové ZO se po projednání všech připomínek dohodli na tomto znění bodu 3.9 Dodatku č.1:  

Příjemce dotace je povinen čtyřikrát ročně, vždy před uzávěrkou Kvasických novin, zaslat 

informace – článek, popř. fotodokumentaci redakci Kvasických novin  

(http://www.kvasice.cz/kvasicke-noviny.html) o činnosti spolku/organizace.  

  

P.starosta přečetl usnesení.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

80/  ZO schvaluje vzor Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí neinvestiční/ 

investiční dotace z rozpočtu obce Kvasice.  

  

Hlasování:    PRO – 10                proti – 3                zdržel se - 1  

  

Ing. Ševčík seznámil členy ZO se zápisem z finančního výboru ze dne 2.3.2016. Finanční výbor 

projednal předložené žádosti o poskytnutí veřejné finanční podpory. Dále přečetl přehled  
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požadavků jednotlivých spolků, včetně účelu, na který budou použity a navrhované částky. 

Žádost Rodinného centra Kroměříž nebyla zařazena do požadavků z důvodu pozdního podání 

žádosti na Obec Kvasice. Celková částka požadavků je 943 050,-  Kč a navržená částka je 776 

300,- Kč.  

Přehled finanční podpory je přílohou zápisu.   

  

Dotazy:   

P. Koutňáková uvedla, že Charita Kroměříž vybírá peníze od klientů, takže občané Kvasic 

vlastně platí služby dvakrát. Navíc se neví, jakou činnost vykonává, kolik má klientů a jaké 

služby v obci Kvasice vykonává.  Charita Kroměříž má dotaci a je podporovaná Tříkrálovou 

sbírkou, proto je třeba dohlédnout na to, aby poskytnutá dotace byla skutečně využita občany 

Kvasic.  

P.starosta doplnil, že se může svolat jednání s Charitou Kroměříž a budou se tyto připomínky 

řešit.  

  

Další dotazy a připomínky nebyly.  

  

P.starosta přečetl usnesení.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

  

81/ ZO schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu Obce Kvasice těmto subjektům:  

1. Český svaz včelařů Kvasice       10 000,- Kč  

2. Český zahrádkářský svaz Kvasice        3 000,- Kč  

3. FC Kvasice                     250 000,- Kč  

4. Klub vojáků v záloze         15 000,- Kč  

5. Moravský rybářský svaz, M.O. Kvasice    25 000,- Kč  

6. MTB Chřiby            10 000,- Kč  

7. Myslivecký spolek Kvasice        20 000,- Kč  

8. Sportovní klub Kvasice          5 500,- Kč  

9. Tělocvičná jednota Sokol Kvasice               160 000,- Kč  

10. Vodácký klub Kvasice            40 000,- Kč  

11. Oblastní Charita Kroměříž                    50 000,- Kč  

12. Oblastní Charita Kroměříž, Charita Kvasice                 2 000,- Kč  

13. Centrum pro dětský sluch TAMTAM                             5 800,- Kč  

14. Centrum pro zdravotně postižené                                 5 000,- Kč  

15. Rodinné centrum Kalíšek                                   20 000,- Kč  

16. Naděje Otrokovice                                                          10 000,- Kč  

17. Středisko ranné péče Olomouc                                      5 000,- Kč  

18. Sociální služby Uh.Hrad., DZR Parková 21                 10 000,- Kč  

19. Sociální služby Uh.Hrad., Cukrovar 304                      25 000,- Kč  

20. Rudolf Korytář                                                                 15 000,- Kč  

21. Římskokatolická farnost Kvasice                                 70 000,- Kč  



22. SDH Kvasice                      20 000,- Kč  

  

S výše uvedenými subjekty bude uzavřena Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční/ 

investiční dotace a Dodatek č.1 k této smlouvě.  

  

Hlasování :  PRO – 12, proti – 0, zdržel se – 2  

  

5.Rozpočtové opatření Obce Kvasice č.1/2016  

P. starosta přečetl rozpočtové opatření Obce Kvasice č.1/2016 a podrobně jednotlivé položky 

rozpočtového opatření objasnil. Na základě uvedených rozpočtových změn dochází ke zvýšení 

příjmů i výdajů. Celkové příjmy a výdaje pro rok 2016 po schváleném rozpočtovém opatření 

č.1/2016 činí 36 462 300,- Kč.    

  

Dotazy:   

Ing.Šiška se zeptal na vybudování parkoviště v ulici Školní. P.starosta uvedl, že prostor v MŠ na 

parkování je malý, ráno jsou problémy s příjezdem a výjezdem rodičů, proto bude vybudované 

parkoviště místo hřiště v ulici Školní a do MŠ bude jezdit pouze zásobování.  

  

Další dotazy nebyly.  

  

P.starosta přečetl usnesení.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

82/ ZO schvaluje rozpočtové opatření Obce Kvasice č.1/2016.  

Hlasování: PRO – 14,  proti – 0, zdržel se – 0  

  

6.Majetek obce – smlouvy  

  

P. Berdník seznámil členy ZO s  návrhem darovací smlouvy na bezúplatný převod pozemku 

parc.č.152/6, ostatní plocha, o výměře 31 mz, odděleného dle GP 1053-930/2015 od pozemku 

parc.č.152/1 z vlastnictví obce Kvasice do vlastnictví Zlínského kraje – Sociální služby Uherské 

Hradiště, jelikož z důvodu umístění účelové komunikace k DZR Kvasice, která se v nedávné 

době rekonstruovala, je třeba provést zpřesnění hranice pozemků a majetkové vypořádání 

mezi Obcí Kvasice a Zlínským krajem. V roce 2004 byl pozemek převeden na Obec Kvasice 

bezúplatně, proto i nyní bude převod 31 m2 pozemku parc.č.152/6 bezúplatný. Záměr převodu 

pozemku byl řádně zveřejněn na úřední desce. Cena pozemku je 826,- Kč.  

Dotazy: nebyly.  

P.starosta přečetl usnesení.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

83/ ZO schvaluje darovací smlouvu mezi Obcí Kvasice a Zlínským krajem  na bezplatné 

darování pozemku parc.č.152/6, ostatní plocha, o výměře 31  m2, který navazuje na pozemek 

parc.č.152/2, s kterým hospodaří Sociální služby Uherské Hradiště p.o., se sídlem ve 



Štěpnická 1139,  686 06 Uherské Hradiště,   do vlastnictví Zlínského kraje a pověřuje starostu 

obce Kvasice podpisem této smlouvy.  

  

Hlasování:  PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0  

  

P.starosta předložil členům ZO návrh darovací smlouvy na bezplatné darování majetku 

TJ.Sokol Kvasice – budovy včetně pozemku a hřiště a jednotlivé body smlouvy přečetl. Budova 

Sokolovny je ve špatném stavu a T.J.Sokol Kvasice nemá finanční prostředky na její opravu, 

proto bylo dohodnuto, že bude převedena do vlastnictví Obce Kvasice, která bude budovu 

postupně opravovat, aby ji mohli občané Kvasic nadále využívat pro kulturní i sportovní akce.  

Příští týden budovu odhadne soudní znalec, který vypracuje znalecký posudek na budovu.  

Darovací smlouvu musí schválit Župa hanácká a Česká obec sokolská v Praze a teprve potom 

bude ve vlastnictví Obce Kvasice.   

Dotazy: nebyly.  

P.Aleš Judas uvedl, že jelikož je zároveň člen ZO Kvasice a starosta TJ.Sokol Kvasice, tak z 

důvodu střetu zájmů se nezúčastní hlasování a odešel ze zasedací místnosti. P.starosta přečetl 

usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

84/ ZO schvaluje darovací smlouvu mezi Tělocvičnou jednotou Sokol Kvasice, se sídlem 

A.Dohnala č.p.14, 768 21 Kvasice a Obcí Kvasice na bezplatné darování pozemku st.p.24 – 

zastavěná plocha a nádvoří o výměře 1225 m2, jehož součástí je stavba č.p.14 a pozemku 

p.č.145 – sportoviště a rekreační plocha o výměře 1969 m2,  k.ú.Kvasice,  do vlastnictví Obce 

Kvasice a pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy. Hlasování:  PRO – 13, proti – 0, 

zdržel se – 0  

P.Aleš Judas se po hlasování vrátil zpět na veřejné zasedání .  

P. Berdník uvedl, že Státní pozemkový úřad ČR souhlasí s bezúplatným převodem pozemku 

parc.č.1882/29 v k.ú.Kvasice. Převod tohoto pozemku byl řešen na 5. veřejném zasedání dne 

21.9.2015, na kterém byl schválen souhlas s majetkoprávním vypořádáním, ale nebyl schválen 

bezúplatný převod, který v té době nebyl reálný. Proto musí být projednán a schválen znovu, 

aby mohla být připravena smlouva o převodu pozemku.  Usnesení ze září zůstává v platnosti, 

nyní se schválí usnesení o bezúplatném převodu.  

  

Dotazy: nebyly.  

P.starosta přečetl usnesení.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

85/ ZO schvaluje bezúplatný převod pozemku parc.č.1882/29 v k.ú.Kvasice o výměře 329 m2 

od Státního pozemkového úřadu ČR do vlastnictví Obce Kvasice.   

  

Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0  



  

7.Finanční kontrola ZŠ a MŠ Kvasice  

Ing. Ševčík přečetl zápis z vnitřního auditu v MŠ Kvasice, který proběhl 9.2.2016. Kontrolováno 

bylo vedení účetnictví a čerpání rozpočtu za rok 2015. V kontrolovaných nákladech i výnosech 

nebyly shledány problémy. Oprava WC v jednotlivých třídách bude hrazena z prostředků fondů 

MŠ.   

Ing.Ševčík přečetl zápis z vnitřního auditu v ZŠ Kvasice, který proběhl dne 24.2.2016. I zde bylo 

kontrolováno vedení účetnictví a čerpání rozpočtu za rok 2016. V kontrolovaných nákladech i 

výnosech nebyly shledány problémy. Plnění i čerpání dotací z Obce probíhalo postupně a bez 

výkyvů na jedné či druhé straně.  

Dotazy: nebyly.  

P.starosta přečetl usnesení:  

86/ ZO bere na vědomí zprávy o finanční kontrole ZŠ a MŠ Kvasice.  

  

8.Hospodářský výsledek ZŠ a MŠ Kvasice  

Ing. Ševčík  seznámil členy ZO s žádostí ZŠ Kvasice o schválení roční závěrky, hospodářského 

výsledku za rok 2015 a jeho přidělení Rezervního fondu.  Hospodářský výsledek je 197 382,15 

Kč, z toho v hlavní činnosti 178 265,48 Kč a v doplňkové činnosti 19 116,67 Kč. Závěrku tvoří 

rozvaha, výkaz zisku a ztráty, příloha a inventarizační zpráva.   

Dotazy: nebyly.  

P.starosta přečetl usnesení:  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

87/ ZO schvaluje kladný hospodářský výsledek ZŠ Kvasice za rok 2015 ve výši 197 382,15 Kč,  

z toho v hlavní činnosti 178 265,48 Kč a v doplňkové činnosti 19 116,67 Kč.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění? Hlasování: 

PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

88/ ZO schvaluje přidělení hospodářského výsledku ZŠ Kvasice za rok 2015 ve výši 197 382,15 

Kč do Rezervního fondu. Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

89/ ZO schvaluje účetní závěrku ZŠ Kvasice za rok 2015. Závěrku tvoří rozvaha, výkaz zisku a 

ztráty, příloha a inventarizační zpráva za rok 2015.  

Hlasování:   PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0  



Jmenovitě:  PRO – Aleš Judas, Tomáš Kahaja, Bc.Filip Klement, Květoslava Koutňáková, Jana 

Koželová, Pavel Kolomazník, Mgr.Jiří Machovský, Lubomír Musil, Radek Smolinka, Ing.Pavel 

Ševčík, Ing.Richard Šiška, František Špíšek, Petr Vaculík, Zdeněk Zapletal.  

  

Ing. Ševčík  seznámil členy ZO s žádostí MŠ Kvasice o schválení roční závěrky, hospodářského 

výsledku za rok 2015 a jeho přidělení do Rezervního fondu.  Hospodářský výsledek je 53 568,48 

Kč, z toho v hlavní činnosti 36 782,77 a v doplňkové činnosti 16 785,71 Kč.   

Závěrku tvoří rozvaha, výkaz zisku a ztráty, příloha a inventarizační zpráva.   

Dotazy: nebyly.  

P.starosta přečetl usnesení.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

90/ ZO schvaluje kladný hospodářský výsledek MŠ Kvasice za rok 2015 ve výši 53 568,48 Kč, 

z toho v hlavní činnosti 36 782,77 Kč a v doplňkové činnosti 16 785,71 Kč.  

Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se - 0  

91/ ZO schvaluje přidělení hospodářského výsledku MŠ Kvasice za rok 2015 ve výši 53 568,48 

Kč do Rezervního fondu. Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

92/ ZO schvaluje účetní závěrku MŠ Kvasice za rok 2015. Závěrku tvoří rozvaha, výkaz zisku 

a ztráty, příloha a inventarizační zpráva za rok 2015.  

Hlasování:    PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0  

Jmenovitě:  PRO – Aleš Judas, Tomáš Kahaja, Bc.Filip Klement, Květoslava Koutňáková, Jana 

Koželová, Pavel Kolomazník, Mgr.Jiří Machovský, Lubomír Musil, Radek Smolinka, Ing.Pavel 

Ševčík, Ing.Richard Šiška, František Špíšek, Petr Vaculík, Zdeněk Zapletal.  

  

9.Nařízení vlády č.352/2015  

  

P.Berdník seznámil členy ZO s nařízením vlády č.352/2015, kterým se navyšují odměny členům 

zastupitelstev. Nařízení vyšlo ve sbírce zákonů 14.12.2015 s účinností od 1.1.2016.   

Navýšení odměn musí schválit ZO, po schválení bude platit od 1.4.2015.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

93/ ZO schvaluje stanovení termínu a výši vyplácení měsíčních odměn neuvolněným členům 

zastupitelstva obce, a to podle zákona č.128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení), ve znění 

pozdějších předpisů,  §73, §77 a §84, odst.2, písm. n) od 1.4.2016 a výši  podle nařízení  vlády 

č.37/2003 Sb., ve znění nařízení vlády č.352/2015 Sb., při počtu obyvatel  2.213 k 1.1.2016, 

pro místostarostu obce podle sloupce 6 a 8 přílohy, pro ostatní členy rady podle sloupce 9 a 

13 přílohy, předsedy výborů a komisí podle sloupce 10 a 13 přílohy, členům zastupitelstva 



zařazeným do výborů, komisí a zvláštních orgánů obce podle sloupce 11 a 13 přílohy, 

ostatním členům zastupitelstva nezařazeným do rady obce, výborů a komisí podle sloupce 

12 a 13 přílohy. U souběhu funkcí neuvolněného člena zastupitelstva se postupuje podle §77, 

odst.3, písm.b) zákona o obcích, přičemž příplatek podle sloupce 13 přílohy se započte 

jedenkrát.  

Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se - 0  

  

  

  

10.Smlouva o vykonání přezkoumání hospodaření Obce Kvasice  

  

P.starosta uvedl, že s dlouholetou auditorkou Ing.Ludmilou Pospíšilovou nebude z důvodu 

odchodu do starobního důchodu uzavřena smlouva o vykonání přezkoumání hospodaření za 

rok 2016. Proto byla oslovena auditorka Ing. Milena Lakomá. Dále p.starosta seznámil členy 

ZO s návrhem smlouvy o vykonání přezkoumání hospodaření, cena je stanovena na 20.000,- 

Kč a práce poskytnuté nad rámec jsou ohodnoceny částkou 1 000,- Kč za 1 hodinu.  

Dotazy: nebyly.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

94/ ZO schvaluje smlouvu o vykonání přezkoumání hospodaření za rok 2016 mezi Obcí 

Kvasice a auditorkou Ing. Milenou Lakomou, zapsanou v seznamu Komory auditorů pod 

č.1231, se sídlem ve Zlíně, Dolečky 539,  za cenu 20.000,- Kč.  

  

Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se - 0  

  

11.OZV Obce Kvasice č.1/2016 o místních poplatcích  

P. Berdník uvedl, že ministerstvo vnitra zaslalo rozbor OZV č.3/2015 o místních poplatcích a 

bylo zjištěno, že  čl.19, odst. 3, poslední věta je v rozporu se zákonem (každoroční dokládání 

potvrzení o pobytu v zahraničí).  Protože náprava musí být sjednána podle zákona o obcích do 

60 dnů, předložil p.Berdník členům ZO návrh nové OZV č.1/2016 o místních poplatcích, kterou 

se mění obecně závazná vyhláška obce Kvasice č.3/2015 o místních poplatcích a která 

obsahuje pouze opravený čl.19.    

Dotazy: nebyly.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

95/ ZO schvaluje obecně závaznou vyhlášku Obce Kvasice č.1/2016 o místních poplatcích. 

Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 0  

  



12.Diskuse  

Ing. Šiška uvedl, že 24.3.2016 je schůzka MAS Jižní Haná, které se nemůže zúčastnit, proto by 

se jí měl za Obec Kvasice zúčastnit někdo jiný.  

Ing.Šiška upozornil na navezený nepořádek v lokalitě Milocká.  

P. Zapletal informoval o uřezané borovici v areálu MŠ Kvasice neznámou osobou, případ řeší 

Policie ČR.  

P. Smolinka se zeptal na otevření oranžového hřiště a posilovací stroje u ZŠ. Bude se řešit na 

jaře letošního roku, odpověděl p. starosta.  

P. starosta informoval o postupu prací na opravě chodníku v ul. Kroměřížská.  

  

13.Usnesení  

Předseda návrhové komise Mgr.Jiří Machovský přečetl usnesení, přijatá na dnešním veřejném 

zasedání.  

  

14.Závěr  

P. starosta poděkoval členům ZO i občanům za účast na veřejné zasedání a zasedání ukončil.  

  

Jednání skončilo 10.března 2016 v 19.20 hod.  

Zapsala: Marie Horová  

  

  

                                                                                                 Ověřovatelé zápisu:  

Lubomír Musil                                                                       Květoslava 

Koutňáková starosta obce                                                                         Tomáš 

Kahaja                                                           


